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Protokół nr 45/VI/2023 

posiedzenia Komisji Ładu Społeczno - Prawnego 

Rady Miejskiej w Łodzi 

z dnia 20 czerwca  2023 r.  

 

 

 

I. Obecność na posiedzeniu: 

stan Komisji   -   8 radnych  

obecnych   -   7 radnych 

nieobecnych  -    1 radny  

oraz zaproszeni goście. 

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i 2  do niniejszego protokołu. 

Zaproszenie dla radnych na posiedzenie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Zaproszenia dla gości stanowią załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

II. Posiedzeniu Komisji przewodniczyła: 

Przewodnicząca Komisji radna p. Joanna Budzińska. 

 

III. Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcia porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołu nr 44/V/23 z dnia 30 maja 2023 r. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian w budżecie 

miasta Łodzi na 2023 rok – druk nr 129/2023.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej miasta Łodzi na lata 2023-2050 – druk nr 130/2023.  

5. Problem bezdomności w Łodzi 

6. Sprawy wniesione i wolne wnioski.  
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IV. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia: 

Przewodnicząca Komisji p. Joanna Budzińska powitała obecnych radnych, 

zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum niezbędne do 

prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał i opinii.  

 

Ad pkt 1. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji p. Joanna Budzińska przedstawiła  proponowany porządek 

posiedzenia.  

Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia. 

 

Ad pkt. 2 . Przyjęcie protokołu nr 44/V/23 z dnia 30 maja 2023 r. 

Przewodnicząca Komisji p. Joanna Budzińska podała protokół pod głosowanie  

Komisja w głosowaniu przy 5 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” przyjęła protokół.  

 

Ad. pkt. 3 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian  

w budżecie miasta Łodzi na 2023 rok – druk nr 129/2023.  

Z-ca Dyrektora Wydziału Budżetu p. Sylwia Jakiel omówiła  projekt uchwały wraz 

 z uzasadnieniem ( stanowi on załącznik nr 5 do niniejszego protokołu). 

Faza pytań i dyskusji 

Pytań nie zadano 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Komisji p. Joanna Budzińska poddała projekt uchwały  pod głosowanie.   

Komisja w głosowaniu przy 6 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

 

Ad pkt. 4 Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej miasta Łodzi na lata 2023-2050 – druk nr 130/2023.  

Z-ca Dyrektora Wydziału Budżetu p. Sylwia Jakiel omówiła  projekt uchwały wraz 

 z uzasadnieniem ( stanowi on załącznik nr 6 do niniejszego protokołu). 

Faza pytań i dyskusji 

Brak pytań 

Brak głosów w dyskusji.  
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Przewodnicząca Komisji p. Joanna Budzińska poddała projekt uchwały  pod głosowanie.   

Komisja w głosowaniu przy 6 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

 

Ad. pkt. 5. Problem bezdomności w Łodzi.  

Komendant Straży Miejskiej p. Patryk Polit; „nie możemy uciec od problemu 

bezdomności”. 

Przewodnicząca Komisji p. Joanna Budzińska: „jaki jest odsetek grupy ukraińskiej  

w problemie bezdomności?”.  

Komendant Straży Miejskiej p. Patryk Polit; „nie odpowiem, dołożyliśmy wszelkich starań, 

aby osoby miały zapewnioną pomoc i nie pozostali bez dachu nad głową”.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej p. Piotr Kowalski; „ jeżeli chodzi 

 o zadanie w Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej, dysponujemy dwoma schroniskami dla 

mężczyzn, jednym dla kobiet. Planujemy otworzenie noclegowni.  Pomoce dodatkowe to 

świetlica, autobus. Z wniosku Budżetu Obywatelskiego są dwie łazienki przy ul. Piłsudskiego 

i Złotniczej. Ponad 800 razy skorzystano z łazienek, gdzie również bezdomni mogą napić się 

kawy. Robimy co możemy, to jest wybór konkretnego człowieka. Problemy są zawsze. 

Pracownicy pracują, aby przekonać bezdomnych do korzystania z naszego wsparcia. Są patrole 

nocne, są wolontariusze. Mamy aktualizowaną mapę miejsc gdzie przebywają”.  

Komendant Straży Miejskiej p. Patryk Polit; „ oprócz działań Straży Miejskiej, Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej i Komendy Miejskiej Policji jest również projekt szafa. Liczymy 

bezdomnych, prowadzimy kontrole pustostanów. Niestety to często jest świadomy wybór. Nie 

ma żadnej mocy sprawczej, aby osoba bezdomna dała sobie pomóc”.  

Przewodnicząca Komisji p. Joanna Budzińska; „czy są skargi od mieszkańców?”.  

Komendant Straży Miejskiej p. Patryk Polit; „głównie są zgłoszenia dotyczące spożywania 

alkoholu, zaśmiecania oraz zagrożenia pożarowego”. 

Radny p. Tomasz Anielak; „ ja dysponuję adresami, gdzie ten problem występuje. Zakłócenia 

są zwłaszcza zimą. Adresy to Murarska 8, 12, 30, to są nieruchomości z zasobu miasta. Przy 

ul.  Struga 42 – kamienica historyczna brak bramy powoduje dostęp dla bezdomnych”. 

Komendant Straży Miejskiej p. Patryk Polit: „wszelkie systemy dostępu są kontrolowane. 

Sytuacja jest klarowna, jeśli osoba jest trzeźwa. Nigdy nie spotkałem się z sytuacją, aby 

jakakolwiek placówka odmówiła przyjęcia. Niestety część osób prowadzi takie życie 

 z wyboru”.  
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Radny p. Tomasz Anielak; „Czy dysponujemy jakimiś narzędziami, aby osobę przenieść 

 w inne miejsce?”.  

Komendant Straży Miejskiej p. Patryk Polit; „Prawo polskie nie przewiduje przymusowej 

ekstrakcji”. 

 

Ad. pkt. 6 Sprawy wniesione i wolne wnioski  

 Nie zgłoszono żadnych spraw, wolnych wniosków nie wniesiono. 

 

Przewodnicząca Komisji p. Joanna Budzińska podziękowała radnym za udział w obradach 

i zamknęła posiedzenie Komisji.  

 

Protokół sporządziła                                             Przewodnicząca Komisji 

 

                                   Joanna Budzińska 

    Aneta Rabenda   

 

 

 

 

 

 

 

 


